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وزير صنعت و تجارت با رد بي كيفيتي 70 درصد 
خودروه�اي داخلي گف�ت: از اين پ�س رتبه 
جايگزين ستاره در كيفيت خودروهاي داخلي 
خواهد شد و قيمت گذاري خودروها نيز براساس 
ستاره ها تعيين مي شود، اما توليد دو خودروي 
پرايد و پ�ژو همچن�ان ادامه خواهد داش�ت. 
وزير صنعت و تجارت روزگذشته به جمع خبرنگاران 
آمد و مانند گذشته از كيفيت خودروهاي داخلي، 
افزايش نرخ رشد توليد و صنعت، عملكرد سازمان 
حمايت و... دفاع كرد. محمدرض��ا نعمت زاده در 
واكنشي متفاوت نس��بت به سخنان اخير تركان، 
گفت: ما به عنوان برادر گلايه و ش��كايتي از آقاي 
تركان نداريم و به نظرم ش��ما خبرن��گاران آنقدر 
وي را س��ؤال پيچ كرديد كه عصباني ش��د، البته 
خودم برنامه را نديدم اما شنيدم كه در گفت وگو 
با تلويزيون وي از كوره در رفته اس��ت. نعمت زاده 
در پاسخ به سؤالي درخصوص اظهارات اخير اكبر 
تركان افزود: وي مس��ئول دبيرخانه مناطق آزاد 
است، قطعاً سوء نظري نداشت و در اين زمينه كار 
كارشناسي كرد و اين موضوع دوباره در شورا مطرح 
و گزارش شد، شنيدم كه وي گفت ما مخالف بوديم 

اما من رأي مثبت دادم. 
وي گفت: از ابزار مناط��ق آزاد مي توان در جهت 
رونق توليد و اقتصاد اس��تفاده ك��رد و آنچه من 
بارها اعلام كرده ام اينكه ايجاد اولين منطقه ويژه 
اقتصادي س��يرجان با امضاي من بود و در اولين 
برنامه پنج ساله كه تازه وزير ش��ده بودم در ماده 
19 و 21 آن ايجاد مناطق آزاد و ويژه اقتصادي را 
تصويب كرديم. ما از حاميان مناطق آزاد هستيم اما 
اينكه فروشگاه ايجاد كنيم و از خارج جنس بياوريم 
بفروشيم مخالفم. مناطق آزاد نبايد محل واردات 

كالا باش��د، ما بايد به مناطق آزاد كمك كنيم تا 
صنعت پا بگيرد و خارجي ها را براي سرمايه گذاري 
در اين مناطق تش��ويق كنيم، نظ��ر آقاي تركان 
هم همين است اما آنچه اتفاق افتاد چيز ديگري 
است، ما بايد در مناطق آزاد مديراني توليد محور 
و صادرات نگر داشته باشيم. نعمت زاده در پاسخ به 
اين سؤال كه شما چه كاري انجام داده ايد كه آقاي 
تركان مي گويد از گفتن آن خجالت مي كش��م؟ 

گفت: از خودش بپرسيد. 
   اعلام بي كيفيت بودن 70 درصد

از خودروهاي داخلي قابل قبول نيست
وي در واكن��ش ب��ه س��ؤالي در خص��وص توقف 
تولي��د خودروهاي پراي��د و پژو گفت: 10 س��ال 
پيش تصميم داخلي گرفته ش��ده بود كه هر 10 
سال خودروهاي توليد ش��ده از رده خارج شوند و 
خودروي ديگر با مش��خصات جديد جايگزين آن 
ش��ود اما به خاطر قطع رواب��ط در زمان تحريم ها 
اين كار انجام نشد و توليد اين محصول ها همچنان 
ادامه دارد اما قرار است رتبه جايگزين ستاره شود 
و خودروهاي س��تاره گران تر و كم ستاره ارزان تر 
به فروش برس��د. وزير صنعت يادآور شد: اين امر 
براساس سياس��تگذاري هاي صنعت انجام شده 
اما آيين نامه قانوني براي الزام و جلوگيري از ادامه 

توليد اين محصولات وجود ندارد. 
نعمت زاده گف��ت: اميدواري��م با داش��تن روابط 
منطقي در جه��ان و حمايت از تولي��دات داخلي 
جايگزين اين دو خودرو مش��خص شود و بتوانيم 
بر اس��اس قراردادهاي جديد خودروهاي ديگري 
جايگزين كنيم. وي در پاسخ به سؤالي در خصوص 
جديدترين گزارش س��ازمان بازرسي كه كيفيت 
70 درصد از خودروهاي داخلي بي كيفيت هستند، 

افزود: شركت بازرسي كيفيت به نمايندگي از وزارت 
صنعت سطح كيفي خودروها را به صورت ادواري 
مورد بررسي قرار مي دهد، البته امسال براي اينكه 
بتوانيم شرايط را با خواس��ته مشتريان هماهنگ 
كنيم، معيارهاي جديدي را تعريف كرده ايم و به 

جاي نمره به خودروها ستاره مي دهيم. 
وي افزود: در اين اصلاحات ش��رايط س��خت تري 
هم تعريف شده است، به همين منظور بي كيفيت 
بودن 70 درصد خودروهاي داخلي را قابل قبول 
نمي داني��م چراك��ه كيفيت كاه��ش نيافته بلكه 

استانداردها سختگيرانه تر شده است. 
   تك نرخي شدن نرخ ارز تا پايان امسال 

وزي��ر صنع��ت، مع��دن و تج��ارت در خصوص 
تك نرخي شدن ارز گفت: اين جزو سياست هاي 
دولت اس��ت كه به س��مت تك نرخي ش��دن و 
آزاد سازي نرخ ارز برويم كه در حال پيگيري است 
و دوس��تان بانك مركزي قول دادن��د كه تا آخر 
امسال ارز تك نرخي شود. نعمت زاده در خصوص 
اينكه رئيس آينده اتاق بازرگاني تهران از دولتي ها 
خواهد بود يا خير؟ افزود: ما در انتخابات گذشته 
هم دخالت نداشتيم و هيچ رغبتي هم نداريم كه 
از نمايندگان دولتي انتخاب و به عنوان رئيس اتاق 
تعيين شود ولي در مجموع اين خود نمايندگان 
و اعضاي اتاق هستند كه بايد مشاركت كنند تا 

انتخابات با حسن نيت و آرامش انجام شود. 
   دفاع از عملكرد سازمان حمايت 

وي در ادامه در دفاع از عملكرد س��ازمان حمايت 
مصرف كنندگان و توليدكنندگان گفت: سازمان 
حمايت بر اس��اس وظايف قانوني خود نمي تواند 
در همه اقلام نظر دهد و ستاد هدفمندي يارانه ها 
مرجع اين كار شده است و سياست ها و قيمت ها 

را تعيين مي كند اما در اقلامي مانند نان و لبنيات 
قيمت گذاري ها با وسواس بيشتري انجام مي شود. 

   عرضه شكر در بورس اشتباه بود 
وي با بيان اينكه رعاي��ت قيمت گروه كالايي يك 
الزام اس��ت، گفت: در مورد شكر همه اختيارات از 
صادرات، واردات و تنظيم بازار كالاهاي اساسي با 
وزارت جهاد كشاورزي است، آنها مي گويند كه اين 
كالا وارد ش��ود يا وارد نشود يا ثبت سفارش شود، 
ما به عنوان وزارت صنعت با اين موضوع مخالفيم 
چون همه چيز بايد شفاف باشد و بخش خصوصي 

بداند كه چه اتفاقي در بازار مي افتد. 
نعم��ت زاده اف��زود: م��ا معتقدي��م كالايي كه 
قيمت گذاري دارد نبايد وارد بورس شود. دولت 
قيمت ش��كر را كيلويي 2 ه��زار و 300  تومان 
تعيين كرد وقتي اين كالا وارد بورس مي ش��ود 
و مق��دار آن هم كم اس��ت قيمت ب��الا مي رود. 
نعمت زاده تصريح ك��رد: در حال حاضر وضع ما 
خوب اس��ت و توليد داخلي از اواخر ش��هريور و 

اوايل مهر آغاز مي شود. 
وي با اشاره به برنامه تأمين مالي 7 هزار و 500 
صطرح كوچك و متوسط صنعتي، گفت: 3 هزار 
واحد توانسته اند اولين دريافتي خود را از بانك ها 
داشته باش��ند و ما ضرب الاجلي گذاشته ايم تا با 
كمك بانك ها تا پايان ش��هريورماه تأمين مالي 
حداق��ل 7 ه��زار و 500 واحد تولي��دي صورت 
گيرد. نعم��ت زاده ادامه داد: ب��راي تأمين مالي 
اين 7 هزارو 500 واحد صنعتي 16 هزار ميليارد 
تومان سرمايه نياز است. وي با اشاره به راه اندازي 
بيش از 4 هزار ط��رح صنعت��ي و معدني گفت: 
1500 واحد توليدي ت��ا 15 خردادماه تكميل و 
راه اندازي ش��ده و 150 طرح نيز در هفته دولت 
راه اندازي خواهد ش��د. وي با اش��اره به تعريف 
12 طرح ملي در قالب اقتص��اد مقاومتي، گفت: 
متولي يكي از اين طرح ها ما هستيم كه بر مبناي 

اقتصاد دانش بنيان تعريف شده است. 
   تعطيلي 10 ساله كارخانجات 

وي در واكن��ش به بيان برخ��ي صحبت ها مبني 
براينكه رك��ود، پ��در صنع��ت را درآورده و چرخ 
كارخانج��ات خوابي��ده اس��ت، اف��زود: برخي از 
كارخانجات از 10 سال پيش متوقف شده اند و اين 
البته طبيعي است چراكه اگر واحد توليدي نتواند 
خود را به روز و اقدام به توليد محصول كند، محكوم 
به خارج شدن از بازار است. به عنوان نمونه تعطيلي 
كارخانه ارج اخيراً مطرح شده كه براي احياي اين 
واحد توليدي سه گروه س��رمايه گذار درخواست 
سرمايه گذاري در اين كارخانه را مطرح كرده اند كه 

اين موضوع در حال بررسي است. 
وزير صنع��ت در ادام��ه صحبت ه��اي خود در 
خصوص رشد منفي صنايع كشور گفت: در سال 
91 رشد صنايع منفي 10 بود كه اين رقم در سال 
93 به 6/5 رسيد و در سال گذشته نيز ميزان رشد 

صنعتي كشور صفر بود. 
وي افزود: به خاطر ركود و كاهش نرخ تورم رشد 
صنايع متوقف شده است، البته بايد توجه داشت 
كه كاهش تورم براي كش��ور لازم بود اما اين امر 

مشكلاتي براي صنايع ايجاد كرد.

نوبخت: در 1۲ ماهه منتهي به مرداد
نرخ تورم به 8/7 درصد كاهش يافت 

رئي�س س�ازمان برنام�ه و بودج�ه كش�ور ن�رخ ت�ورم س�الانه 
م�رداد را 8/7 درص�د اع�لام ك�رد ك�ه نس�بت ب�ه ن�رخ تورم 
س�الانه تي�ر م�اه ك�ه ۹ درص�د ب�وده، كاه�ش داش�ته اس�ت. 
 محمد باقر نوبخت در مراس��م توديع و معارفه رئيس جديد مركز آمار 
ايران گفت: آنچه از مرجعيت مركز آمار براي انتشار آمارهاي كشور بيان 
مي شود، معطوف به مستندهاي قانوني صرف نيست بلكه اين صحت، 
دقت و سرعت آمارهاي مركز آمار است كه آن را به مرجع رسمي انتشار 
آمارها تبديل كرده اس��ت. وي با اش��اره به اظهارات عادل آذر، رئيس 
س��ابق اين مركز درباره مرجعيت مركز آمار ادام��ه داد: از آنجا كه در 
موضوع رسميت قانوني مركز آمار كميت آرا به نفع وزرايي بود كه خود 
در بحث هاي آماري ذينفع بودند، موضع رئيس جمهور در جهت تأييد 
رئيس س��ازمان مديريت و برنامه ريزي وقت بود و اينگونه مرجعيت و 

رسميت مركز آمار در برنامه ششم تصويب شد. 
نوبخت تصريح كرد: هيچ وقت از هيچ كدام از آمارهاي مركز آمار پيش از 
انتشار آگاهي نداشتم. رئيس سازمان برنامه و بودجه كشور گفت: پيش از 
اين جلسه نيز از رؤساي پيشين و اكنون مركز آمار پيگير نرخ تورم ماهانه 
شدم چراكه نقش بنده تنها اعلام آمارهايي است كه كاركنان خدوم مركز 
آمار تهيه مي كنند. وي با اشاره به سرشماري نفوس و مسكن در سال 95 
خاطر نشان كرد: آمارهاي بهنگامي كه در اين سرشماري از سوي مركز 
آمار در اختيار مسئولان اجرايي قرار مي گيرد هم در برنامه ششم و هم در 
سياست هاي مقطعي كاربرد دارد و اين يك وظيفه بسيار مهم براي مركز 
آمار است. معاون رئيس جمهور با اشاره به نابرابري در حقوق كاركنان 
مركز آمار با س��ازمان برنامه و بودجه گفت: پيگيري اين وظيفه مهم بر 
دوش آقاي پارسا به عنوان رئيس جديد اين مجموعه است و ايشان بايد 

اين كار نيمه تمام آقاي آذر را به پايان برساند. 
نوبخت خاطر نشان كرد: عدم اعلام آمارهاي فروش نفت در سال گذشته 
به دلايل سياسي و ديپلماسي بين المللي بود و قبل از اعلام توافق برجام 
نمي توانستيم اين آمارها را منتش��ر كنيم. وي همچنين تأكيد كرد: تا 
15 آذر ماه بودجه س��ال 96 به مجلس ارائه مي شود. بودجه به صورت 
عملياتي تنظيم شده و تلاش مي شود نابرابري ها در حقوق و دستمزد 
چه در بين شاغلان و چه بازنشستگان برطرف شود. سخنگوي دولت 
افزود: هنوز لايحه بودجه س��ال 96 تهيه نشده است و هر نوع بار مالي 
ناش��ي از ايجاد برابري دريافتي در مجموعه كاركنان مركز آمار براي 
مجموعه كاركنان مركز آمار امكان پيش بيني در بودجه را دارد. نوبخت 
نرخ تورم س��الانه مرداد را 8/7 درصد اعلام كرد كه نسبت به نرخ تورم 

سالانه تير ماه كه 9 درصد بوده كاهش داشته است. 

دادستان كل كشور:
 روزانه 3هزار و8۵۰ كانتينر

بدون نظارت وارد كشور مي شود! 
جابه جاي�ي  ك�ه  ط�وري  ب�ه  داري�م  مش�كل  مرزه�ا  در 
موادمخ�در از مرزه�اي خاك�ي ب�ه آب�ي در اث�ر ع�دم كنت�رل 
كام�ل ص�ورت مي گي�رد و روزان�ه 3 ه�زار و 850 كانتين�ر و 
كامي�ون ب�دون بازرس�ي و نظ�ارت ب�ه داخ�ل كش�ور مي آيد! 
به گزارش مهر، حجت الاسلام محمدجعفر منتظري دادستان كل كشور 
در جلسه ستاد مبارزه با مواد مخدر با تأكيد بر ضرورت تعيين تكليف 
خودروهاي توقيفي افزود: آم��اري كه در م��ورد خودروهاي توقيفي 
داده اند 9 هزار و 187 دستگاه اس��ت كه هنوز تعيين تكليف نشده اند، 
در اين موارد ممكن اس��ت كه پرونده تشكيل شده باشد و اگر چنانچه 
مواردي وجود دارد كه در پرونده تعيين تكليف شده؛ اما خودروها تعيين 
تكليف نشده است آمار آن را به ما اعلام كنيد. وي تصريح كرد: بنده از 
معاونت مربوطه در دادستاني كل خواستم و اين قضيه پيگيري شد و 
از بعضي از استان ها نيز پيگيري كرديم و آنها آمار تعداد خودروهايي را 
كه توقيف شده و تعيين تكليف نشده را ارائه دادند، گاهي اوقات در اثر 
طولاني شدن تعيين تكليف خودروها، اين خودروها زير آفتاب و باد و 

باران از بين مي روند و ما شديداً از اين جهت نگران هستيم. 
دادستان كل كشور در بخش ديگري از سخنانش به ضرورت كنترل و 
بازرسي و مراقبت از مرزها تأكيد كرد و گفت: ما در مرزها مشكل داريم 
به طوري كه جابه جايي مواد مخدر از مرزهاي خاكي به آبي در اثر عدم 
كنترل كامل نسبت به وسايل، خودروها و كانتينرهايي كه از بندر خارج 
مي شود، صورت مي گيرد و ما ش��نيده ايم كه 4 هزار كاميون و كانتينر 
هر روز از بندرعباس به داخل كشور وارد مي شوند كه تنها 150 عدد از 
آنها مراقبت، كنترل و بازبيني مي شوند. اين بدين معناست كه 3 هزار و 
850 كانتينر و كاميون بدون اينكه مورد بازرسي قرار گيرند از مرز خارج 
مي شود و به داخل مي آيند اين در حالي  است كه ممكن است محتواي 

آنها كالاهاي مجاز، غيرمجاز يا مواد مخدر باشند. 
وي خطاب به دبير ستاد مبارزه با مواد مخدر اظهار كرد: آيا مقرون به صرفه 
نيست كه ما دستگاه هاي لازم را به منظور كنترل مبادي مرزها و بنادر مهم 
به هر قيمتي خريداري كرده و در آنجا نصب كنيم، آيا سرمايه گذاري در 
اين امر براي سلامت جامعه و جلوگيري از آسيب به اقتصاد يك ضرورت 
نيست؟ يكي از درخواست هاي بنده از دبير ستاد مبارزه با مواد مخدر اين 

است كه مسئله ورودي مرزها و بنادر مهم را ساماندهي كنيم. 

واگذاري واحدهاي مسكن مهر فاز 8 پرديس 
در پاييز امسال 

مدير عامل ش�هر جديد پرديس ب�ا تكذيب توقف س�اخت فاز 8 
مسكن مهر گفت: شهروندان نگران نباشند، اين فاز با تمام امكانات 
و توان در حال ساخت است و پاييز امسال واگذاري ها آغاز مي شود. 
به گزارش فارس، س��عيد غفوري در خصوص عمليات اجرايي سايت 
مسكن مهر در فاز 8 پرديس بيان كرد: 83 هزار و 500 واحد مسكن مهر 
در شهر جديد پرديس ساخته مي شود كه پارسال 7 هزار و 500 واحد 

و ماه گذشته 4 هزار و 550 واحد واگذار شده است. 
وي ادامه داد: واگذاري ها در شهر پرديس محله محور است و به همراه 
مسجد، كلانتري، مدرس��ه، واحدهاي تجاري و ساير خدمات تحويل 
مي دهيم.  غفوري افزود: 12 هزار واحد از 83 هزار واحد مس��كن مهر 
پرديس واگذار شده اس��ت و در هفته دولت 1134 واحد از واحدهاي 
باقيمانده فاز 3 هم در برنامه افتتاح است. غفوري افزود: فاز 3 را همراه 
واحدهاي تجاري، مسجد، محله و خانه كشتي افتتاح خواهيم كرد و سه 

مدرسه در فاز 11 ايرانشهر ماه گذشته بهره برداري شد. 
مدير عامل ش��هر جديد پرديس گفت: از همه فازه��ا محله اي افتتاح 
مي كنيم و ماه گذشته در فاز 11 انجام شد، فاز 3 در هفته دولت، فاز 8 
در پاييز برنامه واگذاري دارد و در ادامه فازهاي 5 و 9 را افتتاح خواهيم 
كرد و دوباره به فاز 11 باز مي گرديم تا تم��ام متقاضيان در همه فازها 
خانه دار ش��وند. وي تصريح كرد: از همه متقاضيان خواهش مي كنيم 
سهم آورده خود را هر چه سريعتر تكميل كنند تا در اين فصل بتوانيم به 
كارهاي اجرايي شتاب بيشتري دهيم. غفوري ادامه داد: 4 هزار و 550 
واحد آماده واگذاري است و برخي به دليل اينكه آورده خود را تكميل 

نمي كنند، نمي توانند كليد دريافت كنند. 
وي تأكيد كرد: هر چه آورده متقاضيان زودتر صورت گيرد شتاب كار 

بيشتر مي شود.

نعمت زاده در واكنش به سخنان تركان: گلايه و شكايتي از آقاي تركان ندارم

توليد پرايد و پژو متوقف نمي شود
وزير صنعت خبر داد

 فرار ۱۴ ايرلاين از پرداخت بدهي ۵۲۰۰ ميليارد توماني!
بده�ي سرس�ام آور 

ايرلاين ها به سازمان ها   حمل و نقل
و نهادهاي مختلف ريز و درشت تمامي ندارد، از 
شركت فرودگاه هاي كشور گرفته تا شركت ملي 
پالايش و پخ�ش فرآورده هاي نفت�ي، به طور 
مش�خص ميزان بدهي 14 ايرلاي�ن موجود در 
كشور از رقم 5 هزار و ۲00 ميليارد تومان فراتر 
رفته و اين رقم كما في السابق بيشتر هم مي شود. 
به گزارش »نس��يم آنلاين«، هنوز معلوم نيس��ت 
اين 14 ش��ركت چه زماني بده��ي معوق خويش 
به س��ازمان هاي مختلف دولت��ي و غيردولتي را 
خواهند پرداخت؟ از قرار معلوم، شركت هاي ملي 
پخش فرآورده هاي نفتي و فرودگاه هاي كشور به 
ترتيب 900 و 700 ميليارد تومان از شركت هاي 
هواپيمايي طلبكار بوده اند كه همچنان براي دريافت 
مطالبات خويش از ايرلاين ها چانه زني مي كنند. 
گفته می شود عباس آخوندي وزير راه و شهرسازي 
براي حل وفصل اين ماجرا پادرميان��ي كرده و از 
ايرلاين ها خواس��ته براي پرداخت بدهي خويش 
راهي جز استفاده از اصول و رفتار بازرگاني ندارند. 
واقعيت اين است كه در دو س��ر اين طناب كشي 
بين شركت هاي هواپيمايي و شركت ملي پالايش 
فرآورده ه��اي نفتي، هيچ گاه »عابدزاده« دس��ت 

راست آخوندي در س��ازمان هواپيمايي كشوري 
واكنش خاصي از خود نش��ان نداده و اينچنين به 
نظر مي رسد رئيس اين س��ازمان تمايلي ندارد از 
لاك خنثاي خويش در اين كش��مكش به درآيد. 
اين سهل انگاري معاون وزير تا اينجاي كار، نه تنها 
گرهي از كار دو طرف منازعه باز نكرده بلكه گره هاي 

كور ديگري هم بر آنها افزوده است. 
به تازگي ش��ركت ملي پخش فرآورده هاي نفتي 
اعلام كرده كه فروش و تحويل س��وخت به ناوگان 
هواپيمايي داخلي كش��ور از ابتداي ش��هريورماه 
فقط ب��ه ص��ورت نق��دي و كارت بانك��ي صورت 
خواهد گرف��ت. به نظر مي رس��د اختلاف نظر بين 
ايرلاين ها و ش��ركت ملي پخش به اين س��ادگي 
هم قابل حل نيس��ت ام��ا به طور قط��ع با دخالت 
عابدزاده به عنوان س��ازمان ناظر، مي توانست اين 
كشمكش نتيجه بهتري هم داشته باشد. اما هر چه 
كه هست، مصلحت انديشي»عابدزاده« شكاف بين 
دو مجموعه مذكور را بيشتر و بيشتر هم كرده است. 
بنابراين مي توان با استناد به اين امر جمع بندي كرد 
كه سازمان تحت امر عابدزاده به جاده صاف كن 14 
ايرلايني تبديل شده كه فقط در تيرماه از 5 هزار و 
671 پرواز انجام شده 2 هزار و 722 پرواز آنها يعني 

45/9 درصد با تأخير انجام شده است.

بهناز   قاسمی
  گزارش    یک

فراخوان ارزیابی کیفی مناقصه گران 
به شماره 95/75/138

سازمان راهداري و حمل و نقل جاده اي در نظر دارد فراخوان ارزیابی کیفی جهت برگزاري مناقصه تعمیر و بهسازي پایانه مرزي میرجاوه را به شماره 
200953012000020 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاري فراخوان ارزیابی کیفی از دریافت و تحویل 
اسناد استعلام ارزیابی کیفی تا ارسال دعوتنامه از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به آدرس www.setadiran.ir انجام 
خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضاي الکترونیکی را جهت 
شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار در سامانه تاریخ 95/6/3 می باشد. اطلاعات و اسناد مناقصه عمومی پس از برگزاري فرآیند ارزیابی 

کیفی و ارسال دعوت نامه از طریق سامانه ستاد به مناقصه گران ارسال خواهد شد.
- مهلت دریافت اسناد استعلام ارزیابی کیفی : ساعت 16 تاریخ 95/6/9

- مهلت ارسال پاسخ استعلام ارزیابی کیفی از طریق سامانه : ساعت 16 تاریخ  95/6/25
- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار: آدرس خ ولی عصر، نرسیده به میدان ولی عصر، خ.دمشق، شماره 17 و تلفن  84491198

- اطلاعات تکمیلی در اسناد مناقصه می باشد.
- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت درسامانه: مرکز تماس 27313131 دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768 

- جهت کسب اطلاعات می توانید به سایت http://iets.mporg.ir  رجوع نمائید.

سازمان راهداري و حمل ونقل جاده اي - دبیرخانه کمیسیون معاملات

جمهوري اسلامی ایران

وزارت راه و شهرسازي

سازمان راهداري و حمل و نقل جاده اي

رسانه هاي همسوي دولت  از نتيجه جلسه نفتي 
مجلس  يك »دروغ بزرگ« تحويل مخاطب دادند

 چپ خواني زنجيره اي  با دروغ بزرگ
از جلسه غيرعلني 

رسانه هاي تجديدنظرطلبان حامي دولت، تيتر يك روز دوشنبه خود را 
در يك وارونه خواني و دروغ پردازي عجيب به موضوع قراردادهاي نفتي 
و جلسه غيرعلني مجلس اختصاص دادند و نوشتند كه پروژه دلواپسان 
با درايت و حكايت وزير نفت از قراردادهاي نفتي به شكست انجاميد، 
در واقع در يك چپ خواني محض همه چيز برعكس انعكاس داده شد!

به گزارش »جوان«، وزارت نفت در يك هماهنگي كامل با مجلس شوراي 
اسلامي قصد داشت روز يك شنبه براي هميشه قراردادهاي نفتي )ipc( را 
از فيلتر مجلس عبور دهد و بر اساس برنامه هاي خود، قراردادهاي پرابهام و 
مشكل دار نفتي ipc را اجرايي كند كه اين سناريو با نامه مقام معظم رهبري 

به علي لاريجاني و بيداري تعدادي از نمايندگان خنثي شد. 
طبق اين سناريو، روز يك شنبه جلسه غيرعلني بهارستان ميهماني به نام 
بيژن نامدار زنگنه داشت. او قرار بود درباره ipc صحبت كند و مجلس را 
قانع كند تا بي تفاوت از 15 اش��كال مهم آن بگذرن��د، مجلس هم به طرح 
دوفوريتي اصلاح ماده 7 قانون وظايف و اختيارات وزارت نفت رأي منفي دهد 
تا هيئت تطبيق قوانين مجلس هم بدون اعلام مغايرت ipc با قانون اساسي، 
جاده صاف كني مهم براي زنگنه باش��د. وزير نفت كه در مجلس سخنراني 
كرد، هيچ گاه فكر نمي كرد منتقدان بهارستاني ipc به دقت ابهامات اين 
قراردادها را بر زبان جاري كنند و اوضاع آني نباشد كه انتظار مي رفت. همه 
افرادي كه طبق برنامه بايد صحب��ت مي كردند دفاعيات و انتقادات خود را 

مطرح كردند تا اين جلسه بدون رأي  گيري مشخصي پايان يابد. 
اما رسانه هاي زنجيره اي به واسطه گفت و گو با نمايندگان همسو و مشخص، 
سعي كردند اينگونه القا كنند كه وزير نفت بازي را از منتقدان برده است؛ 
خوانشي متفاوت از واقعيت كه سعي دارد انتقادات وارده به قراردادهاي نفتي 
را بيهوده بنامد. اين هم از عجايب بازي هاي رسانه اي مدافعان دولت است كه 
به جاي اشاره به »برگشت مصوبه دولت دربارهipc « و شكست زنگنه در 
پيشبرد برنامه هاي پرابهام خود، اين شكست را شامل حال منتقدان كرده 
است! بر اس��اس نامه مقام معظم رهبري و اظهارات تعدادي از نمايندگان 
مجلس و سازمان بازرسي، ipc داراي اشكالات فراواني است كه پيش از 
اجرا بايد اصلاح شود و نمايندگان مجلس روي آن تأكيد  كردند در شرايطي 
كه زنگنه اين نقدها را قبول نداشت اما در نهايت در جلسه غيرعلني مجلس 
مقرر شد اين اصلاحات اعمال شده و به تصويب هيئت وزيران برسد و سپس 
راهي هيئت تطبيق قوانين شود. حال سؤال اساسي اين است كه »ديپورت 

ipc به دولت« آيا روز »آچمز منتقدان نفتي« است؟!
 به عنوان نمونه روزنامه شرق در يك گزارش منحصر به فرد نوشته است: 
»بالاخره روز موعود فرا رسيد و زنگنه با حضور در صحن غيرعلني مجلس 
به انتقادات مخالفان قراردادهاي نفتي پاسخ داد. آنچه از اين نشست به 
گوش مي رس��د، فروكش كردن واكنش هاي تند مخالفان است. گويي 
ديگر از آن تب تند مخالفت ها خبري نيست و يك جلسه براي رفع اين 

ابهامات و انتقادات كافي بود.«
احتمالاً روزنامه شرق نه عكس هاي نشس��ت روز يك شنبه را ديده است و 
نه از خروجي اين جلسه آگاه بوده كه پاسخ هاي وزير نفت را نتيجه صحت

ipc عنوان كرده است و در گزارش خود به هيچ عنوان به موضوع »تكليف 
وزارت نفت به اصلاح قراردادهاي نفتي« اشاره اي نكرده است. اين جريده 
سراغ سردشتي از اعضاي كميسيون انرژي رفته و سعي كرده است تا از وي 
جملاتي را درباره شلوغ كاري منتقدان در اين جلسه استخراج كند كه اين 

نماينده مجلس، جلسه يك شنبه را منطقي و بدون هياهو عنوان مي كند!
ش��رق 15 اش��كال وارده به ipc را »رهنمودي« مي داند ولي به اين 
پرسش پاسخ نداده است كه اگر اين 15 اشكال رهنمودي است، دليل 
نپذيرفتن قرارداد جديد نفتي در مجلس چه بود و چرا لاريجاني آن را 

به دولت پس فرستاد؟!
روزنامه اعتماد نيز ادعاهای عجيبی از قول چند نماينده مجلس مطرح 
كرده و از قول لاريجانی خطاب به نمايندگان نوشته كه اين قدر مرتب از 

اسم رهبری برای قراردادهای نفتی استفاده نكنيد!
آفتاب يزد هم با تيتر »تير دلواپسان نفتي به سنگ خورد« سعي كرده است 
خوانندگان خود را به مطالعه صفحه 13 خود دعوت كند اما در اين گزارش 
كمتر به موضوع جلسه يك شنبه پرداخته ش��ده و بيشتر از اهميت نفت و 
دولت گذشته سخن در ميان است! اين گزارش چنان از روي دستپاچگي 

تنظيم شده است كه غلط املايي در صفحه 13 به ذوق مي زند!
مردم سالاري اما س��عي كرده اس��ت تقريباً اصل ماجرا را گزارش كند و در 
گزارش خود از اصلاح قراردادهاي نفني نوشته است و در واقع نشان داده كه 

در اين يك مورد، بين زنجيره اي ها اختلاف نظر فاحشي وجود دارد!
روزنامه آرمان هم نقدهاي وارده را غيرعلم��ي خوانده و با تكرار گزاره هاي 
غيرفني سعي كرده است به شكلي سياس��ي وارد ماجرا شود. اين روزنامه 
هم مانند اغلب رسانه هاي همسو، سعي كرده است برگشت مصوبه دولت را 

فراموش كند و به توضيحات يكطرفه وزير نفت بپردازد. 
به نظر مي رسد عددسازي از سوي وزير نفت به رسانه هاي همسو سرايت كرده 
است و تيتر سازي و حذف واقعيت و وارونه جلوه دادن حقايق رويه جاري آنها 
شده تا به هر شكلي كه شده است، ipc به مرحله اجرا نزديك شده و فرش 

قرمز براي توتال فرانسه پهن شود!

   فروش سوخت به ايرلاين ها از اول شهريور در 6 فرودگاه نقدي شد
   قيمت طلا كاهش يافت

   گمرك: شناسايي كالاي قاچاق از غيرقاچاق در كمتر از يك دقيقه
   پرداخت تسهيلات 10 ميليون توماني به خريداران فرش دستباف

   سايپا قيمت خودروي تيبا را 750 هزار تومان گران كرد
   بانك ها، خواستار شناور شدن نرخ سود بانكي شدند

مدير عامل تعاون روس�تايي از خريد روزانه 
۶00 ت�ا 700 ت�ن شيرخش�ك از دام�داران 
طي دو م�اه اخي�ر خب�ر داد و از رق�م دپوي 
شيرخش�ك صنعت�ي در انبارها خ�ودداري 
ك�رد و گف�ت: اي�ن ارق�ام محرمانه اس�ت. 
گفته مي ش��ود حدود 50 هزار تن شيرخش��ك 
صنعتي در انبار هاي تعاون روس��تايي دپو شده 
است، اما مديرعامل تعاون روستايي در پاسخ به 
سؤال »جوان« ميزان شير خشك هاي دپو شده را 
محرمانه دانست و گفت: با توجه به كاهش ميزان 
خريد تضميني نسبت به س��ال گذشته، ايجاد 

مش��وق هاي صادراتي و توزيع پنير يك كيلويي 
در س��بد رفاهي خانوار هاي ضعيف؛ پيش بيني 
مي شود مش��كلات گذش��ته و فروش شير خام 

تعاون روستايي مرتفع شود. 
حس��ين صفايي در جم��ع خبرن��گاران افزود: 
خريد تضميني شير از دو ماه قبل و پس از وقفه 
ش��ش ماهه با مجوز دولت در 10 اس��تان آغاز 
ش��ده  و قيمت پايه به بالاي هزار و 250  تومان 
رسيده اس��ت. وي در مورد پرداخت وجه ش��ير 
خريداري ش��ده از دامداران گف��ت: تاكنون 35 
درصد از اين رقم را پرداخت كرده ايم كه بخشي از 

طريق فروش خامه و شيرخشك بوده است، ولي 
سعي مي كنيم كه تا 15 و نهايت 20 شهريورماه 
مطالبات دامداران را بپردازيم. مديرعامل سازمان 
مركزي تعاون روستايي ايران درباره تشكل هاي 
آب بران كه يكي از برنامه هاي اين سازمان است، 
افزود: اين طرح يكي از طرح هاي 16 گانه اقتصاد 
مقاومتي است كه به سازمان هاي جهاد كشاورزي 
استان ها ابلاغ شده و اين سازمان به عنوان مجري 
طرح انتخاب شده اس��ت. وي خاطرنشان كرد: 
بايد تا پايان س��ال جاري 180 تش��كل آب بران 
در كشور تأسيس ش��ود و براس��اس توافق نامه 

انجام شده و اقدام مش��ترك بين وزارتخانه هاي 
جهاد كشاورزي و نيرو و تشكيل ستادي مشترك 
در اين زمينه قرار اس��ت در 10 اس��تان كشور 

اجرايي شود. 
صفايي ادامه داد: شركت هاي مشاوره اي انتخاب 
و قراردادهاي لازم منعقد ش��ده اس��ت و استان 
خوزستان با 30 تشكل آب بران، بيشترين تعداد 
را از آن خود كرده اس��ت كه تاكنون 12 تشكل 
فعال در اين استان وجود دارد. وي تصريح كرد: 
تا پايان برنامه ششم توسعه در مجموع يك هزار و 

200 تشكل آب  بران در كشور اجرا مي شود.

تعاون روستايي: رقم دپوی شيرخشك صنعتي محرمانه است
  گزارش  2


